
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets sjätte StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• En resa över Östersjön kommer återigen annordnas av styrelsen i höst.
Vill man veta mer eller hjälpa till kan man höra av sig till närmsta
styrelsemedlem.

• Styrelsen har kommit fram till att det inte är rimligt att Källargillet
anses ansvara över att Tolvan förses med kaffe under mottagningen.

• Styrelsen har diskuterat Filip Rautiainens (Moby Dick) planer med
valberedningen och erbjudit sitt stöd för att förbättra dess verksamhet
kommande år.

• Styrelsen kommer att annordna en till demokrati-workshop i höst (pre-
liminärt datum för detta är måndagen den 6 novemeber).

Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
s.g.s. så gott som
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av



StÖT 6 ELEKTROSEKTIONEN 10 augusti

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 6
torsdagen den 10 augusti
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
1.1 Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 17:01 av Frkn Supraledare Elin Björklund.

1.2 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Julia Gelmanovska SNO
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Johan Höglund Fø F
Alexander Malmberg Revisor

1.3 Försenad ankomst
Frkn Björklund slår fast att frknr Julia Gelmanovska och Nova Höög, samt
hr Johan Höglund är försenade till dagens möte.

1.4 Adjungeringar
Hr Filip Rautiainen adjungeras med närvaro- samt yttraderätt under hela
mötet.

1.5 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.6 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.
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1.7 Publicering å webben
Mötet tillåter publicering å webben.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Frkn Björklund har haft ett möte med representanter från Teknologföre-
ningen där de diskuterat ytterligare äventyr över Östersjön. Hon har även
hjälpt till med renoveringspysslet i Tolvan. Slutligen meddelar frkn att hon
mår bra.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Hr Milad Javadi har sysslat med inbjudningar till nøllegasquen å sistone.
Han ska vänta något med att posta breven men han har sänt en s.k. save-
the-date till samtliga föreningar som ska bjudas in. Under sommaren har
han även börjat spela spel å Coca Cola-applikationen där man tydligen kan
vinna s.a.s. finfina priser. Hr Javadi rapporterar ej något mående men det
bör vara dåligt eftersom han inte vunnit något pris å applikationen än.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Hr Johan Wirén mumlar ur sig något obegripligt och säger sig sedan må
bra.

2.4 Rapport från SNO
Frkn Gelmanovska är inte där och kan därför inte ge någon rapport. Istället
yrkas det å att flytta hennes rapport till när hon gör entré via cyberrymne-
den.

2.5 Rapport från AMSe
Hr Elias Kollberg, ä.k.s. AMSen, har inte gjort särskilt mycket med sin
post över sommaren. Det stämmer uppenbarligen inte eftersom Tolvan är
full med både ryggsäckar och matlådor från golv till tak. Han har också
fixat ett kontrakt med telefonaktiebolaget L M Ericsson så att sektionen
får inte lite s.m.s. deg. Aktiebolaget Hitract har även jagat hr Kollberg
samt andra över sommaren, där de desperat försökt reparera sitt rykte som
personuppgiftssäljande skurkar (utan framgång såklart).

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Hr Nicolausson har hämtat posten över sommaren samt betalat flertalet räk-
ningar. Han rapporterar att den brittiska monarken ursäktat sig för att han
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ej deltagit under vårbalen genom ett brev han skickat till Konglig Elektro-
sektionen1.

2.7 Rapport från Källarmästare
Hr Emil Karlsson (DungeonMaster) missade tömningen av Tolvan under
den tidiga sommaren, men han var dock med på när den fylldes igen. Det
uppstod svårigheter med uppsättningen av MiT-skylten men annars gick det
bra. För årets mottagning har han beställt nya ovvar, samt otroligt jäfvla
skitmycket märken (av oförklarlig anledning).

2.8 Rapport från Klubbmästare
Frkn Nova Höög har skickat en bild å sig själv, smuttandes å en iskall Pilsner
Urquell uti Prag. Hon hade inte tänkt dyka upp å dagens StyrelseÖverlägg-
ningsTräff och kan därför inte ge någon rapport.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Johan Höglund befinner sig någonstans i Stockholm (men dock inte i
möteslokalen Funq) och kan inte ge någon rapport. Mötet beslutar att skjuta
upp hans punkt tills dess att han anlänt.

3 Diskussionsärenden
3.1 Demokrati
Hr Rautiainen har blivit inbjuden till att deltaga i dagens StyrelseÖver-
läggningsTräff eftersom styrelsen gärna vill bistå i processen att förbättra
demokratin på sektionen. Hr Rautiainen ska omgående påbörja sitt verk-
samhetsår som Moby Dick.

Styrelsen undrar till en början om han tänkt göra något särskilt med sin
post. Hr Dick svarar att hans nämnd ska bli bättre å att marknadsföra pos-
terna som väljs å SektionsMöten eftersom han som nyantagen, förra året
själv haft dålig förståelse över vad de innebär. Bl.a. ska reklamplancherna
för posterna komma ut i bättre tid, förklara dem bättre o.dyl. Han vill även
försöka göra korta ”intervjuer” där posten förklaras utifrån personen som
innehaft den. Dessa skulle förslagsvis synas även på webben.

Vidare berättar hrn att han vill ha tydligare riktlinjer för hans egna post,
Moby Dick, så att det inte blir en s.m.s chillpost. Hr Javadi nämner att
styrelsen ofta kommer ut med information kring SektionsMöten, samt öp-
pannde av kandidatur i sista minut men att detta egentligen är något som

1HMS Charles III kunde inte deltaga å vårbalen eftersom han inte fick brevet förens
efter den skett.
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vi kan göra bättre. Detta skulle då tillåta valberedningen att göra ett mer
rigoröst arbete vad gäller ex.vis intervjuer innan själva SektionsMötet.

Slutligen diskuterar mötet mer generellt demokrati å sektionen och kom-
mer fram till att en till workshop kan vara bra, särskilt eftersom det var
dålig framförhållning inför den förra.

Hr Nicolausson samt hr Rautiainen lämnar mötet.

3.2 Kaffe till mottagningen
Hr DungeonMaster har skrivit ett diskussionsärende där han belyser att Käl-
largillet förser Tolvan med studiekaffe, inte fadderkaffe. Anledingen till att
han tar upp detta är för att det gått åt cirka 5 baziljoner liter (m.a.o. väldigt
mycket) kaffe under den tidigare förberedelseveckan och att hans nämnd inte
har råd med detta. Hr Höglund som möjligtvis (säkerligen) skulle ha åsikter
om detta har fortfarande inte anlänt...

Hr Höglund anländer till mötet men går direkt ut när han inser att mö-
tet diskuterar mottagningskaffe.

Hr Karlsson berättar vidare att det finns tre alternativ:

1. Utökande av Källargillets budget.

2. Fø Fbetalar för kaffe under mottagningen.

3. Inget kaffe bjuds på under mottagningen.

Hr Höglund kommer in igen efter ungefär två minuter utanför Funq...

...och säger att Fø Fhar ungefär precis exakt noll (0) pengar att spende-
ra å mottagningskaffe. Hr Kollberg undrar om man kanske kan sälja kaffe
istället för att bjuda å det. Hr Höglund berättar då att Stories i biblioteket
betalar för att ha ensamrätt på Osquars backe att sälja kaffe. Mötet tycker
då att Källargillet ska strunta i att bjuda å kaffe under mottagningen.

3.3 Nämndpub
Styrelsen ska hålla en slags station under nämndpuben. Frkn Björklund
poängterar två saker:

1. Det är viktigt att vi har en station.

2. Det är viktigt att den är bättre än stationen som styrelsen för Sektio-
nen för Medicinsk Teknik håller i.
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Mötet kommer då fram till att frkn Björklund samt hr Wirén (jag) ska hålla
i stationen eftersom vi är coola, snygga samt bra å att komma å en bättre
station en våra bäbisblåa grannar2.

3.4 Lokal funq
Hr Höglund har skrivit ett diskussionärende som heter vad som står ovan
samt att ”mer information kommer”. Det inses dock att det aldrig kom någon
mer information. Hr Höglund konstaterar dock att vi måste börja leta efter
en bra lokal att hålla vår tackfest till funktionärer i.

3.5 Middagar
Godtycklig medlem i styrelsen tycker att vi denna höst ska ha bra framför-
hållning med div. evenemang3. Därför bestämmer styrelsen direkt prelimi-
nära datum för höstens middagar.

3.6 THS Sångbok
Tekniska Högskolans Studentkår ska skapa en ny sångbok. Mötet frågar sig
om de verkligen hade en sångbok sen innan. I ett e-postmeddelande har de
därav bett oss om vi har några sånger som vi skulle vilja inkludera i denna.
Mötet bestämmer att styrelsen ska besvara e-postmeddelandet och ställa
frågan om hur många sånger som bör rekommenderas.

Revisorn, hr Malmberg, s.g.s. snarkar i sin stol. Mötet är uppenbarligen så
pass tråkigt.

4 Beslutsärenden
4.1 Återträffsgasque
Frkn Björklund tycker att mötet ska besluta om någon eller några som ska
ansvara för planeringen för den s.k. Återträffsgasquen styrelsen ska hålla för
div. alumner i november.

Mötet beslutar att Johan Wirén, Johan Höglund, Elias Kollberg samt El-
in Björklund är ansvariga för planeringen av Återträffsgasquen.

4.2 TF-ansvarig
Frkn Björklund berättar att styrelsen också bör ha någon eller några som
ansvarar för att annordna resan över Östersjön i höst.

2Resistorn noterar dock att frkn Björklund aldrig dök upp å nämndpuben eftersom
hon var ”sjuk”.

3Lycka till!
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Frkn Gelmanovska gör entré via cyberrymden.

Av de styrelsemedlemmar som närvarar å mötet är det ingen som känner sig
särskilt manad till att ansvara över detta. Frkn Björklund och hr Karlsson är
de som verkar mest villiga av de som befinner sig å plats. Mötet bestämmer
sig därav för att ringa frkn Höög samt hr Nicolausson. Endast frkn Höög
svarar och hr Kollberg lyckas å ett ypperligt sätt s.d.h. gaslighta frkn Höög
till att hon kanske ska vara med och ansvara över detta.

Styrelsen beslutar att någon/några tillsammans med Elin Björklund ska an-
svara över planeringen av TF-resan i höst.

5 Övrigt
5.1 Övriga frågor
5.1.1 Närvaro

Raskt går mötet vidare till övrigt där frkn Björklund poängterar att det i det
s.k. övriga styrelsearbetet (ä.k.s. skitgöran) sviktat i närvaro. Frkn påminner
om att just skitgöran är en del av allas styrelseposter.

2.4 Rapport från SNO
Det inses också att även frkn SNO (samt hr Fø F) bör ge rapporter detta
möte. Frkn Gelmanovska berättar att det är bra med henne samt att det är
mycket just nu med div. schemagrejer där lärare ”fulat” sig.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Höglund har givetvis fullt upp just nu eftersom det vankas mottagning.
Han rapporterar vidare att det går bra men att det är lite kaos4.

5.1.2 Revisorerna informerar

Hr Malmberg meddelar att han tillsammans med hr Alvar Winquist kommer
visa mer information på nästa SektionsMöte kring de operativa posternas
bokföring.

5.1.3 Johan köpte gafflar

Styrelsen tog tidigare under sommaren ett beslut om att köpa mer gafflar till
Tolvan. Hr Höglund s.d.h. länsade IKEA å deras billigaste gafflar. Inköpet
kostade cirka 2000 riksdaler.

4Det verkar som att hr Höglund s.a.s. sitter i skiten just nu.
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5.1.4 Elins möte

Frkn Björklund ska tillsammans med hr Joakim Lilliesköld diskutera ny
medlem till ion-sekten.

5.2 Beslutsuppföljning
5.2.1 Utlåningsblankett

Varken frkn Björklund eller hr Höglund har tagit tag i detta.

5.2.2 Skaffa massa molnutrymme

Hr Javadi meddelar att Konglig Elektrosektionen nu innehar molnlagrings-
utrymme om två (2) TB (16000000000000 bits).

5.2.3 Maguire

Någon måste styra upp stipendiet som hr Gerald Quentin Maguire Jr haft
som avsikt att dela ut. Hr Malmberg noterar att detta ligger på hans styrelse
(alltså 2022-års styrelse).

5.3 Nästa StÖT
Nästa StÖT beslutas hållas 29 augusti, klockan kvart (1/4) över fem (5)
(ingen akademiskt kvart).
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5.4 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 19:18 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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